



WINE & SPIRITS TASTING EVENT
OLD-WORLD CHARM
相聚「舊世界」品酒會



Our afternoon walkaround tasting event at The Lounge is tailor-made for fine spirit lovers and wine connoisseurs who appreciate the elegance of old-world vintages and the glamour of classic wine regions. An exemplary portfolio of more than 100 wine and spirit selections featuring some of the world's most popular wineries and distilleries awaits you.

各位醇酒愛好者及品鑑專家不能錯過在 The Lounge 舉行的大型品酒活動，一同共賞「舊世界」醇酒分外優雅細膩的味道及經典產區的輝煌成就。參加者可於品酒會中找到超過 100 款精選葡萄酒和烈酒，當中涵蓋來自多間知名度高及備受酒客喜愛的酒莊和釀酒廠之出品。

Date 日期 : 22/3/2025 (Saturday 星期六)
Time 時間 : Session One 第一場 | 1 to 3 p.m. / Session Two 第二場 | 3:30 to 5:30 p.m.
Venue 地點 : The Lounge
Ticket Pricing 門票價格 : 淨價每位 HKD220 net per person

SPECIAL OFFER FOR TICKET HOLDERS:

Bring home your favourite wines and spirits at the event and enjoy a HKD50 saving on a single purchase.

持票者專享優惠：

歡迎即場選購心水葡萄酒及烈酒，並享有單次消費 HKD50 折扣優惠。

* Offer can only be used once per transaction 每次交易最多可使用折扣優惠一次



Ticket Sale
立即購票



FEATURED PRODUCERS FOR THE TASTING EVENT :

是次品酒活動涵蓋下列酒商：

Springbank | *Campbeltown, Scotland*
Glenfarclas | *Speyside, Scotland*
Gordon & MacPhail | *Elgin, Scotland*
Blandy's | *Madeira, Portugal*
Georg Müller | *Rheingau, Germany*
Bertinga | *Tuscany, Italy*
François Raveneau | *Chablis, France*
Taittinger | *Champagne, France*

Guy Amiot | *Burgundy, France*
Thibault Liger-Belair | *Burgundy, France*
Baron Thenard | *Burgundy, France*
François Carillon | *Burgundy, France*
Devillard Family | *Burgundy, France*
Matrot | *Burgundy, France*

and more 還有更多 ...



UNLOCKING OUR PRIVATE CELLAR SECRETS

窺探我們的酒窖珍藏

Newly renovated The Lounge is a chic wine destination that provides an unparalleled journey for every wine enthusiast. A giant glass wine cabinet takes centre stage at the "Vin et Vin" area within The Lounge, containing a spiral staircase that descends into a modern, well-equipped cellar storing more than 1,000 labels of old and new world wines all handpicked by a team of wine gurus and offered at exceptional value prices for a unique wine experience.

全面翻新的大堂酒廊 The Lounge 為城中一處時尚新穎且充滿活力的酒館。酒廊一端的巨型玻璃圓柱酒櫃在名為 Vin et Vin 的專屬角落閃耀着。一堂中軸旋轉樓梯引領愛酒之人前往設備齊全的現代化酒窖，在新、舊世界醇酒的陳列室中尋找喜愛的味道。專業侍酒師團隊匠心搜羅超過 1,000 款來自世界各地的典藏，並以相宜的價格供應，務求讓每位客人都可體驗到品酒之趣。

THE
lounge



New World Millennium Hong Kong Hotel 千禧新世界香港酒店

72 Mody Road, Tsim Sha Tsui East, Kowloon, Hong Kong SAR 香港特別行政區九龍尖沙咀東部麼地道 72 號

+852 2739 1111 | newworldmillenniumhotel.com